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Številka: 90000-3/2025-19                                

Datum: 9. 4. 2025       

Zadeva: Pisno svetniško vprašanje in pobuda na podlagi 97. člena Poslovnika MOL – 55 milijonov 

EUR za kopanje mulja iz Ljubljanice 

Pozdravljeni, 

Na instagram profilu Zorana Jankovića je bil na vprašanje, kdaj se bomo lahko kopali v Ljubljanici 

objavljen odgovor: »Čez dve leti. Namreč zdaj je že sklep, da se Ljubljanica preureja. Pogodbo imamo 

podpisani štirje. Vrednost projekta je 55 milijonov in letos začnemo čistiti mulj, ki je naplavljen. Tako 

da čez dve leti bo Ljubljanica kopališče.« 

Prosim za odgovore na naslednja vprašanja vezana na kopanje mulja iz Ljubljanice za 55 milijonov 

EUR: 

1. Kdaj je Mestni svet sprejel sklep o kopanju mulja za 55 milijonov EUR iz Ljubljanice? 

2. Kdo so štirje, ki so podpisali pogodbo, ki je omenjena v navedenem odgovoru na instagramu? 

3. Kaj je predmet te pogodbe? 

4. Prosim za posredovanje kopije te pogodbe. 

5. Katera izvedena študija je pokazala oz. kakšne so strokovne podlage za to, da se bo po izkopu 

mulja iz Ljubljanice za 55 milijonov EUR v Ljubljanici možno kopati čez dve leti? 

6. Ali so pridobljena vsa potrebna upravna in okoljska dovoljenja in soglasja za kopanje mulja v 

vrednosti 55 milijonov EUR iz Ljubljanice z namenom kopališča na Špici? 

7. Inž. Franc Maleiner je v članku v Dnevniku (https://www.dnevnik.si/mnenja/odprta-

stran/jankovic-razkril-novico-ki-smo-jo-zelo-dolgo-cakali-2725028/) navedel vrsto 

strokovnih pomislekov na namero, da bi se z izkopom mulja za 55 milijonov EUR bilo 

mogoče kopati v Ljubljanici. Kakšni so strokovni odgovori Zorana Jankovića na te 

strokovne argumente inž. Franca Maleinerja? 

Lep pozdrav, 

Aleš Primc 
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